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Protokół nr 122/2013 
 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 12 sierpnia 2013 r. 
 

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu  -  Ewa  Dembek  /lista  obecności stanowi 
załącznik nr 1/. Na wniosek przewodniczącej rozszerzono porządek posiedzenia o następujący 
punkt: 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie upoważnienia Dyrektora Zespołu Szkół 
im. C.K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 

 
Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 
załącznik nr 2. 

 
Pierwszym  punktem  porządku  posiedzenia  było  przyjęcie  protokołów  z  posiedzeń 
Zarządu nr 120/2013 i 121/2013. 

 
Pan  Wicestarosta  zgłosił poprawkę  do  protokołu nr  121/2013  w  punkcie  sprawy różne. 
Wypowiedź: „Stwierdził, że zarówno Wydział Środowiska i Rolnictwa jak i  Wydział Oświaty, 
Kultury i Promocji powinni złożyć wniosek na dofinansowanie zakupu namiotu, który byłby 
m.in.  wykorzystywany  na  organizację  pokazów  kultury  i  przedsiębiorczości  oraz  innych 
imprez powiatowych” należy poprawić na: „Stwierdził, że zarówno Wydział Środowiska i 
Rolnictwa jak i   Wydział Oświaty, Kultury i Promocji powinni złożyć wniosek do Lokalnej 
Grupy Działania Ziemia Lubawska w sprawie dofinansowania organizacji imprez 
powiatowych tj. : pokazów kultury i przedsiębiorczości oraz dożynek powiatowych”. 
Pani Starosta poprosiła o uzupełnienie wypowiedzi w protokole nr 121/2013   w punkcie 
siódmym tj. „Pani Starosta stwierdziła, że w związku z tym iż z gminą Kurzętnik szczególnie 
dobrze układa się współpraca jest za tym, żeby dofinansować inwestycję w wysokości 6%”. 

 
Zarząd po dokonaniu poprawek jednogłośnie przyjął protokoły. Za głosowali: E. Dembek M. 
Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 

 
Drugim punktem porządku posiedzenia było  omówienie sprawy kosztów dowożenia 
osób zatrzymanych przez policję na badania. 
/na posiedzenie wszedł pan Mieczysław Wójcik – Komendant Powiatowy Policji w Nowym 
Mieście Lubawskim/ 

 
Pan  Wójcik  poinformował,  że  pan  Jan  Karwowski -  dyrektor  Szpitala  Powiatowego  w 
Nowym  Mieście  Lubawskim  rozwiązał  umowę  z  KPP  dotyczącą  wykonywania  usługi 
badania  lekarskiego  oraz  poboru  krwi od  osób  zatrzymanych.  Dodał,  że  zwraca  się  do 
powiatu o pomoc w rozwiązaniu powyższej kwestii. Wyjaśnił, że podejmowane były próby 
rozmowy z panem Karwowskim w obecności pani Starosty i pana Wicestarosty, niemniej 
jednak nie przyniosły one efektu. Poinformował, że jednostka nie mogła zostać bez podmiotu, 
który realizuje w/w usługę. W związku z powyższym ogłoszony został przetarg na realizację 
usługi. Do przetargu przystąpił tylko szpital w Iławie, z którym podpisano umowę. Dodał, że 
mimo   wysłania   informacji   do   dyrektora   Szpitala   Powiatowego   w   Nowym   Mieście 
Lubawskim, nie zgłosił on swojej oferty w przetargu. Pan Wójcik nadmienił, że zdaje sobie 
sprawę z tego, iż powiatu nie stać na dofinansowanie dowożenia osób zatrzymanych przez 
policję na badania /koszt transportu osób zatrzymanych do Iławy będzie wynosił do końca 
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bieżącego roku ok. 20 000 zł, natomiast w 2014r. ok. 40 000 zł/. Dodał, że cała ta sytuacja 
uderza w mieszkańców powiatu nowomiejskiego. Wyjaśnił, że należy zrobić wszystko żeby 
podpisać umowę ze Szpitalem w Nowym Mieście Lubawskim, ponieważ w ramach 
wykonywania obowiązków służbowych jest oddelegowanych dwóch funkcjonariuszy. Dodał, 
że takie badanie trwa kilka minut, a funkcjonariusze od 1,5 godz. do 2,5 godz. są poza 
powiatem nowomiejskim. Nadmienił, że niejednokrotnie posiada tylko jeden patrol do 
interwencji. Poinformował, że szpital w Iławie zaproponował cenę badania lekarskiego w 
wysokości 50 zł, natomiast pobranie krwi w wysokości 70 zł za osobę /dla porównania KPP w 
Iławie płaci 45 zł za badanie lekarskie oraz 65 zł za pobranie krwi, natomiast w szpitalu w 
Nowym Mieście Lubawskim płacono 40 zł za badanie lekarskie oraz 50 zł za pobranie krwi/. 
Wyjaśnił, że cała sytuacja powstała od momentu kiedy jeden z nowomiejskich lekarzy 
odmówił pobrania krwi od zatrzymanego. Dodał, że został ogłoszony wyrok skazujący 
przeciwko  lekarzowi,  ale  nie  jest  on prawomocny, w  chwili obecnej trwa  postępowanie 
odwoławcze. 
Pani Starosta poinformowała, że cały Zarząd stoi na stanowisku, iż badanie i pobór krwi 
powinno odbywać się w szpitalu w Nowym Mieście Lubawskim. Dodała, że pan dyrektor 
Karwowski argumentuje swoją decyzję tym, iż lekarz ma prawo odmówić poboru krwi, jeżeli 
pacjent nie wyraził na to zgody. Nadmieniła, że rozumie iż dla policji wynik testu krwi jest 
dowodem w sprawie i nie pobranie krwi uniemożliwia zebranie dowodów. 
Pan Wójcik poinformował, że ubolewa nad tym iż w tak małym powiecie nie mogą dojść do 
porozumienia dwie jednostki. Dodał, że lekarz tak jak policjant jest funkcjonariuszem 
publicznym i prawo nakłada na niego pewne obowiązki. Wyjaśnił, że obowiązujące przepisy 
dają możliwość policji poboru krwi z zastosowaniem przymusu bezpośredniego w postaci siły 
fizycznej. Nadmienił, że to po stronie policji leży kwestia unieruchomienia zatrzymanego. 
Ponadto dodał, że w sytuacji kiedy zatrzymany odmówi poboru krwi to lekarz nie ma prawa 
odmówić wykonania powyższej czynności. Pan Wójcik poinformował, że niedawno ukazał 
się wyrok trybunału konstytucyjnego, który zakwestionował przepisy dotyczące poboru krwi 
z zastosowaniem przymusu bezpośredniego. W związku z powyższym nie wie jak będzie to 
się odbywało w sytuacji, kiedy zatrzymany odmówi poboru krwi. 
Pani Starosta poinformowała, że pytała pana Karwowskiego jakie widzi rozwiązanie 
powyższej kwestii. Uzyskała odpowiedź, że nie widzi on możliwości współpracy z KPP w 
Nowym Mieście Lubawskim. Ponadto poinformowano ją, że policja powinna stworzyć na 
terenie  własnej  jednostki  pomieszczenie,  w  którym  dokonywano  by  poboru  krwi  przez 
lekarza, z którym podpisano by umowę na realizację usług. 
Pan Wójcik odpowiedział, że takie rozwiązanie jest niemożliwe. Dodał, że pobór krwi z 
zastosowaniem  przymusu  bezpośredniego  odbywa  się  hipotetycznie  kilka  razy  w  roku. 
Nadmienił, że przeprowadził rozmowę z właścicielem prywatnego oddziału chirurgicznego 
MEDICUS  w  Mszanowie  w  kwestii  podpisania  umowy  z  lekarzami.  Niestety  uzyskał 
odpowiedź, że jeżeli nie ma pacjentów na oddziale to jednostka jest zamknięta. W związku z 
powyższym nie ma możliwości całodobowego wykonania usługi przez powyższą jednostkę. 
Pani  Starosta  poinformowała,  że  26.08.2013r. jest  planowane  zgromadzenie  wspólników 
Szpitala Powiatowego, na którym poruszy powyższą kwestię. 
Pan Wójcik poinformował, że umowa ze szpitalem w Iławie jest tak skonstruowana, żeby 
można było ją wypowiedzieć w każdym momencie z zachowaniem okresu wypowiedzenia, 
bez żadnych konsekwencji finansowych. Ponadto dodał, że wcześniej były prowadzone 
rozmowy  z  panem  Karwowskim  dotyczące  zakupu  łóżka  z  pasami  oraz  poszukania 
odpowiedniego pomieszczenia na terenie szpitala /dotychczas pobór krwi odbywał się w 
ambulatorium/.   Niemniej jednak do  dnia dzisiejszego  sprawa nadal jest  nie 
rozwiązania. Poinformował,  że  ta  sytuacja  ma  bezpośredni  wpływ  na  bezpieczeństwo  
mieszkańców powiatu nowomiejskiego. 
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Pan Wicestarosta dodał, że po spotkaniu z dyrektorem Karwowskim wywnioskował, iż po 
tym  incydencie,  szpital  nie  mógłby  w  prawidłowy  sposób  realizować  umowy  z  KPP, 
ponieważ wszyscy lekarze którzy mogliby wykonywać czynności o których mowa powyżej 
się wycofali. W związku z powyższym pan Wicestarosta zastanawia się jakie instrumenty ma 
dyrektor Karwowski, żeby zmusić lekarzy do wykonywania w/w usług. 
/pan M. Wójcik opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było  podjęcie uchwały Zarządu  Powiatu w 
sprawie przyjęcia i przedstawienia Radzie Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim oraz 
Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Olsztynie informacji o przebiegu wykonania 
budżetu za I półrocze 2013 r. 

 
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła przebieg wykonania budżetu za I półrocze 2013r. 

 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 

 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie materiałów planistycznych dotyczących rodzaju i szczegółowości składanych 
materiałów i wniosków, planów rzeczowych, projektów planów finansowych i innych 
materiałów kalkulacyjnych niezbędnych do opracowania projektu budżetu na 2014 r. 

 
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła kwestie dotyczące opracowania projektu budżetu na 
2014r.  Ponadto  przedstawiła wstępny budżet  szkół ponadgimnazjalnych po  przeniesieniu 
uczniów do szkoły w Kurzętniku. Poinformowała, że po 20 sierpnia spotka się z księgowymi 
szkół  i  dopiero  po  zatwierdzeniu  organizacji  roku  szkolnego  2013/2014  będzie  mogła 
przedstawić realny  budżet  szkół.  Poruszono  kwestię  dotyczącą  urlopów dla  poratowania 
zdrowia, które mogą wystąpić w szkołach ponadgimnazjalnych w roku szkolnym 2013/2014. 
Pan Wicestarosta zaproponował, żeby wystosować pisma do dyrektorów szkół o kierowanie 
nauczycieli   składających   wnioski  o   urlop   dla   poratowania  zdrowia   na   badanie   do 
Wojewódzkiego Ośrodka Medycyny Pracy celem zweryfikowania orzeczenia lekarskiego. 
Członkowie Zarządu przychylili się do propozycji pana Wicestarosty.  

 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 

 
Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia specyfikacji istotnych warunków zamówienia na roboty 
budowlane  dla  zadania  „Budowa  drogi  powiatowej  Nr  1337N  Boleszyn  -  gr.  woj. 
(Wielkie Leźno)”. 
/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych z/s w 
Kurzętniku/ 

 
Pan Kłosowski omówił najważniejsze kwestie zawarte w specyfikacji istotnych warunków 
zamówienia  na roboty budowlane dla w/w zadania. Dodał, że koszt  inwestycji wyniesie 
2 280 956 zł brutto, termin realizacji zadania do 31.08.2014r. 

 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
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Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie powołania komisji do przeprowadzenia przetargu nieograniczonego  na  roboty 
budowlane  dla  zadania  „Budowa  drogi  powiatowej  Nr  1337N  Boleszyn  -  gr.  woj. 
(Wielkie Leźno)”. 

 
Zarząd powołał komisję przetargową, w skład której weszli: 
Przewodniczący – Marcin Buliński 
Zastępca przewodniczącego – Wojciech Umiński 
Sekretarz – Joanna Robaczewska 
Członek komisji – Alina Banaszewska 
Członek komisji – Jolanta Jamroży 

 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 

 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie ustalenia ceny sprzedaży materiałów pochodzących z rozbiórek dokonanych w 
ramach prowadzonych przez Zarząd Dróg Powiatowych remontów i przebudowy dróg. 

 
Pan Kłosowski zaproponował ceny brutto sprzedaży materiałów pochodzących z rozbiórek 
chodników oraz przebudowy dróg: 
- kostka betonowa chodnikowa – 10,00 zł za 1 m2

 

- płyta betonowa chodnikowa – 8,61 zł za 1 m2
 

- gruz betonowy – 30,75 zł za 1 m3
 

Członkowie Zarządu przychylili się do propozycji pana Kłosowskiego. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 

 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Zarząd Powiatu w Nowym Mieście 
Lubawskim umowy partnerskiej z Gminą Kurz ętnik.  

 
Pan Kłosowski poinformował, że gmina Kurzętnik zwróciła się z  wnioskiem do Zarządu w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej w 2014r. na realizację przebudowy drogi gminnej 
Tereszewo – Lipowiec II etap w wysokości 192 000 zł /tj. 6 % wartości inwestycji/. Wyjaśnił, 
że  gmina  Kurzętnik  powinna  na  podstawie  porozumienia  powyższą  kwotę  przekazać 
powiatowi na inne inwestycje lub na bieżące remonty i utrzymanie dróg do dnia 31.07.2014r. 
Pan Wicestarosta zasugerował, żeby w uchwale w § 2 dopisać, że powiat deklaruje pomoc w 
wysokości nie większej niż 6 % wartości inwestycji, ponieważ jeżeli wartość się zmniejszy to 
i dofinansowanie będzie mniejsze. 
Członkowie Zarządu przychylili się do sugestii pana Wicestarosty. 
Pani  Skarbnik  stwierdziła,  że  powiat    nie  będzie  w  stanie  sfinansować  zaplanowanych 
inwestycji drogowych. Dodała, że już jest problem z zapłatą wykonawcy remontu drogi w 
Świniarcu a w najbliższym czasie będzie problem z zapłatą za wykonanie remontu drogi 
Kurzętnik -  Nielbark. Nadmieniła, że  jeżeli powiat  przystąpi do  planowanych inwestycji 
drogowych  to  utraci  płynność  finansową,  ponieważ    nie  uzyskał  jeszcze  środków  ze 
sprzedaży mienia. 
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Zarząd po dokonaniu poprawek jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady 
Rady  Powiatu.  Za  głosowali:  E.  Dembek  M.  Buliński,  K.  Trzaskalska,  W.  Jabłoński, 
A. Głowacki. 

 
Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na  zawarcie przez  Zarząd  Powiatu w Nowym 
Mieście Lubawskim umowy partnerskiej z Gminą Biskupiec. 

 
Pan Kłosowski poinformował, że gmina Biskupiec zwróciła się z  wnioskiem do Zarządu w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej w 2014r. na realizację przebudowy dróg gminnych: 
Rywałdzik – Mierzyn oraz Szwarcenowo – Wonna – Czachówki w wysokości 360 000 zł. 
Wyjaśnił, że gmina zadeklarowała   iż powyższą kwotę wypłaci w trzech transzach tj. w 
miesiącu maju, lipcu i wrześniu. Poinformował, że w związku z powyższymi uchwałami sesja 
Rady Powiatu musiałaby się odbyć na początku września, najpóźniej 10.09.2013r. 
Pan Wicestarosta stwierdził, że tak jak w poprzedniej uchwale w § 2 należy dopisać, że 
powiat deklaruje pomoc w wysokości nie większej niż 5 % wartości inwestycji. 

 
Zarząd po dokonaniu poprawek jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady 
Rady  Powiatu.  Za  głosowali:  E.  Dembek  M.  Buliński,  K.  Trzaskalska,  W.  Jabłoński, 
A. Głowacki. 

 
Dziesiątym   punktem   porządku   posiedzenia   było   podjęcie   decyzji   w   sprawie 
finansowania wspólnie z Gminą Miejską Nowe Miasto Lubawskie i Gminą Nowe Miasto 
Lubawskie odnowienia nawierzchni przy pomniku pomordowanych pod Nawrą. 

 
Pan Kłosowski poinformował, że gmina miejska Nowe Miasto Lubawskie wraz z gminą 
wiejską Nowe Miasto Lubawskie zwrócili się z prośbą o dofinansowanie odnowienia 
nawierzchni przy pomniku pomordowanych pod Nawrą. Koszt realizacji zadania oszacowano 
na kwotę ok. 105 tys. zł brutto /Nadleśnictwo Jamy zadeklarowało wsparcie finansowe w 
wysokości 5 000 zł/. 
Pani Starosta zapytała, czy powiat może wesprzeć inwestycje pracą tj. zaproponować  pomoc 
przy realizacji inwestycji w postaci oddelegowania do pracy pracowników fizycznych ZDP. 
Pan Kłosowski odpowiedział, że z wiedzy jaką posiada wynika iż remont placu wykonuje 
firma zewnętrzna, więc raczej wnioskodawcom chodzi o wsparcie finansowe. 
Członkowie  Zarządu  stwierdzili,  że  w  związku  z  trudną  sytuacją  finansową  powiat  nie 
posiada środków na ten cel. 

 
Zarząd  rozpatrzył  wniosek  negatywnie.  Za   głosowali:  E.   Dembek  M.   Buliński,   K. 
Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 

 
Wniosek pana Józefa Blanka – Burmistrza Miasta Nowego Miasta Lubawskiego oraz pana 
Tomasza Waruszewskiego – Wójta gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 3. 

 
Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie decyzji w sprawie złożenia 
wniosku o dofinansowanie w roku 2014 inwestycji „Przebudowa drogi powiatowej Nr 
1333N Iława – Radomno – Nowe Miasto Lubawskie na odcinku od granicy Powiatu 
Nowomiejskiego do miejscowości Chrośle” w ramach NPPDL Etap II – Bezpieczeństwo 
– Dostępność – Rozwój. 
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Pan Kłosowski poinformował, że zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami Rada Powiatu miała 
podjąć decyzję w powyższej sprawie. Dodał, że dokumentacja związana z realizacją zadania 
jest przygotowana, należy tylko wykonać kosztorys. 
Pani  Trzaskalska  stwierdziła,  że  w  związku  remontem  drogi  Sampława  –  Iława  jest 
wzmożony ruch na powyższej drodze. Zapytała, czy jest możliwość uzyskania rekompensaty 
z tytułu użytkowania drogi, bądź uzyskania dofinansowania na wykonanie remontu 
powyższego odcinka z Zarządu Dróg Wojewódzkich /tak jak było w przypadku remontu 
mostu w Kuligach, ZDW wykonał odcinek ok. 2 km drogi Montowo – Mroczenko/. 
Pan Kłosowski wyjaśnił, że w tamtym przypadku sytuacja była zupełnie inna, ponieważ droga 
wojewódzka 538 w miejscowości Kuligi była całkowicie zamknięta i ZDP wyraził zgodę na 
wykonanie objazdu na drodze Nowe Miasto Lubawskie – Gwiździny - Mroczno oraz na 
drodze Montowo – Mroczenko. Dodał, że droga Sampława – Iława jest otwarta i ruch na 
drodze odbywa się wahadłowo. Poinformował, że na sesję Rady Powiatu ma być zaproszony 
dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich w Olsztynie i będzie można poruszyć tę kwestię. 
Pan Wicestarosta stwierdził, że należy złożyć wniosek, natomiast jeżeli sytuacja finansowa 
powiatu będzie zła to powiat będzie musiał odstąpić od realizacji powyższej inwestycji. 
Członkowie Zarządu przychylili się do stwierdzenia pana Wicestarosty. 
Pani Trzaskalska stwierdziła, że jeżeli podejmowane są decyzje w sprawie dróg to należy 
jasno określić kiedy będzie wykonywany remont drogi w kierunku Gwiździn tj. drogi Nowe 
Miasto Lubawskie – Mroczno- Słup. 

 
Członkowie Zarządu wyrazili zgodę na złożenie wniosku o dofinansowanie powyższej 
inwestycji. Za głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 

 
Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie decyzji w sprawie 
wykorzystania    oszczędności    powstałych    po    przetargu    na    realizację    zadania 
„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1254N Tuszewo (dr. woj. Nr 541) – Truszczyny – 
Dębień na odcinku od granicy powiatu iławskiego do miejscowości Świniarc - dł. 1,27 
km”.  

 
Pan Kłosowski wyjaśnił, że z oszczędności po przetargu zostało ok. 60 000 zł. Dodał, że 
najprościej byłoby wyremontować dalszy odcinek drogi o 100 m – 150 m /na tyle 
wystarczyłaby kwota z   oszczędności po  przetargu/. Nadmienił, że na   utrzymanie dróg 
powiatowych w okresie zimowym  ZDP posiada 5000 zł na zakup soli oraz 2500 zł na zakup 
piasku. Poinformował, że rozmawiał z panią Skarbnik w sprawie przekazania dodatkowych 
środków finansowych na utrzymanie dróg i otrzymał odpowiedź negatywną. Zaproponował, 
żeby powyższe oszczędności zostawić w budżecie ZDP z przeznaczeniem na zimowe 
utrzymanie dróg. 
Pani Trzaskalska poruszyła kwestię remontu odcinka nawierzchni przy przychodni „Eskulap”. 
Dodała, że Zarząd wyraził zgodę na wykonanie remontu i odłożył realizację zadania do 
momentu posiadania dodatkowych środków finansowych na ten cel. 
Pan Kłosowski poinformował, że powyższą inwestycję należałoby zaplanować na przyszły 
rok. Ponadto dodał, że z zaoszczędzonego budżetu przeznaczyłby kwotę ok. 8000 zł na 
zatrudnienie dwóch pracowników w ramach prac interwencyjnych do końca bieżącego roku. 

 
Członkowie Zarządu przychylili się do propozycji pana Kłosowskiego i wyrazili zgodę na 
przeznaczenie  oszczędności  na  zimowe  utrzymanie  dróg  powiatowych.  Za  głosowali: 
E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
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Trzynastym    punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z wnioskiem 
Stowarzyszenia Mieszkańców i Miłośników Szafarni w    sprawie remontu drogi 
powiatowej Nr 1317N. 

 
Pan Kłosowski poinformował, że wpłynął wniosek Stowarzyszenia Mieszkańców i 
Miło śników Szafarni stanowiący załącznik nr 4 dotyczący uwzględnienia w budżecie powiatu 
na rok 2014 wykonania odbudowy odcinka nawierzchni do wsi Szafarnia oraz odcinka drogi 
wyjazdowej ze wsi. 
Pan Kłosowski stwierdził, że rozpatrzenie wniosku zależy o sytuacji finansowej powiatu w 
roku 2014. 
Członkowie Zarządu przychylili się do stwierdzenia pana Kłosowskiego. 

 
Pani Starosta poinformowała, że wpłynął również wniosek mieszkańców Nowego Miasta 
Lubawskiego stanowiący załącznik nr 5 w sprawie budowy chodnika oraz ustawienia 
oświetlenia przy ul. Lidzbarskiej. 
Pan Kłosowski stwierdził, że należy zrobić całą inwestycję drogową wraz z chodnikiem. 
Dodał, że wniosek o dofinansowanie powyższego zadania mógłby być złożony w 2014r. Pani 
Trzaskalska zapytała ile metrów chodnika należałoby wykonać przy ul. Lidzbarskiej. 
Pan Kłosowski odpowiedział, że ok. 400 m. Ponadto dodał, że trzeba tam również wykonać 
kolektor. Nadmienił, że cała   inwestycja jest kosztowna  i należałoby się zwrócić o pomoc 
finansową do gminy Kurzętnik i gminy Nowe Miasto Lubawskie. 

 
/pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 
Pierwszym  punktem  z  rozszerzenia  porządku  posiedzenia  było  podjęcie  uchwały 
Zarządu Powiatu w sprawie upoważnienia Dyrektora Zespołu Szkół im. C.K. Norwida 
w Nowym Mieście Lubawskim. 
/na posiedzenie weszła pani Barbara Przeradzka – Martko – dyrektor Zespołu Szkół im. C. K. 
Norwida w Nowym Mieście Lubawskim/ 

 
Pani Przeradzka – Martko poinformowała, że poprzedni wniosek nie uzyskał wymaganej 
liczby punktów, dlatego też   szkoła chciałaby złożyć go ponownie. Dodała, że główne 
założenia projektu się nie zmieniły tzn. projekt ukierunkowany jest na rozwój kompetencji 
kluczowych uczniów o szczególnych uzdolnieniach /zajęcia z geografii, biologii, fizyki/, oraz 
na pomoc dla uczniów mających problemy w nauce /zajęcia z matematyki oraz przedmioty 
przyrodnicze/. Ponadto w ramach projektu zostaną zorganizowane zajęcia rozwijające 
kompetencje społeczne i obywatelskie uczniów oraz szkolenia  dla nauczycieli.  Dodała, że 
projekt zakłada również warsztaty dla uczniów, które mają na celu podniesienie umiejętności 
radzenia sobie ze stresem, autoprezentacji oraz asertywności. 

 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 

 
Wniosek o dofinansowanie projektu stanowi załącznik nr 6. 

 
/pani B. Przeradzka – Martko opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Czternastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie podjęcia decyzji o wygaszeniu trwałego zarządu. 
/na   posiedzenie   weszła   pani   Bożena   Wilga   –   specjalista   w   Wydziale   Geodezji   i 
Nieruchomości/ 

 
Pani Wilga  poinformowała, że  wpłynął wniosek pani  Karpińskiej dotyczący wygaszenia 
trwałego zarządu na nieruchomości położonej w Czachówkach z powodu przeniesienia 
siedziby szkoły do Kurzętnika. 
Pan Wicestarosta zasugerował, żeby skontaktować się panem Wodarą – dyrektorem Zespołu 
Szkół Zawodowych i poinformować go, że musi również  złożyć wniosek o  wygaszeniu 
trwałego zarządu na nieruchomości położonej przy ul. Grunwaldzkiej 9. 

 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 

 
Wniosek  pani  Edyty Karpińskiej –  dyrektor  Zespołu  Szkół Rolniczych w  Czachówkach 
stanowi załącznik nr 7. 

 
/pani B. Wilga opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 
Piętnastym  punktem  porządku  posiedzenia  było  zapoznanie  się   z  informacją  o 
wykonaniu kontroli finansowej w I półroczu 2013r. 
/na posiedzenie weszła pani Barbara Bagińska – specjalista w Biurze Audytu i Kontroli/ 

 
Pani  Bagińska  szczegółowo  omówiła  informację  z  wykonania  kontroli  finansowej  w 
I półroczu 2013r. 

 
Informacja stanowi załącznik nr 8. 
/pani B. Bagińska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 
Szesnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie powierzenia stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół Rolniczych w Kurzętniku.  

 
Pani  Starosta  poinformowała,  że  w  tej  sprawie  zwrócono  się  o  opinię  do  kuratorium. 
Uzyskano odpowiedź, że jednostka nie wnosi zastrzeżeń wobec zamiaru przedłużenia 
powierzenia stanowiska pani Edycie Karpińskiej na okres od 01.09.2013r. do 31.08.2014r. 
/wcześniej pani Karpińska otrzymała powierzenie do 31.08.2013r./. 

 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 

 
Pismo pani Grażyny Przasnyskiej – Warmińsko – Mazurskiego Kuratora Oświaty stanowi 
załącznik nr 9. 

 
Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z Uchwałą Kolegium 
Regionalnej Izby Obrachunkowej Nr 0102-264/13. 

 
Uchwała Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej stanowi załącznik nr 10. 
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Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem p. 
/wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 

2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale 

Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ 
 
Pani  Sekretarz  poinformowała,  że  wpłynęło  pismo  stanowiące  załącznik  nr  11     do 
wiadomości Zarządu Powiatu. Wyjaśniła, że pismo skierowane jest do pana Januszewskiego - 
dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie, jest to oświadczenie o nie przyjęciu 
obowiązków instruktora do spraw kulturalno-oświatowych, opiekuna i księgowego. 
Pani  Sekretarz  stwierdziła,  że  kwestie  kadrowe  jednostek  powiatowych  nie   leżą  w 
kompetencji Zarządu Powiatu, ponieważ to dyrektorzy odpowiadają za politykę kadrową 
swoich jednostek. 
Członkowie Zarządu przychylili się do stwierdzenia pani Sekretarz. 

 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 
Pani Sekretarz poruszyła kwestię dotyczącą Strategii Powiatu, wyjaśniła, że strategia w 2014r. 
nie będzie już aktualna. Dodała, że nie ma przepisów mówiących o obowiązku posiadania 
strategii przez powiat. Natomiast ustawa o zasadach prowadzania polityki rozwoju mówi o 
tym, że za politykę rozwoju odpowiada samorząd, a ustawa o samorządzie powiatowym 
mówi, że o kierunkach rozwoju i działaniach Zarządu stanowi Rada Powiatu. Poinformowała, 
że dokonano wstępnego rozeznania ile kosztowałoby wykonanie tego typu dokumentu. Z 
informacji,  które  uzyskano  wynika  że  koszt  dokumentacji wyniósłby od.  18 000  zł    do 
19 680 zł /dokument wykonany jest na podstawie zebranych informacji przez pracowników 
Starostwa/. 
Pani Starosta stwierdziła, że powyższy dokument jest potrzebny, ponieważ w nim zawarte są 
kierunki działań powiatu. Dodała, że projekty które będzie realizował powiat  muszą być 
spójne ze strategią. 
Pan Wicestarosta zapytał, jak strategia powiatu ma się do obszarów funkcjonalnych, ponieważ 
dla powyższego obszaru będzie opracowana oddzielna strategia. 
Pani Starosta stwierdziła, że w strategii obszarów funkcjonalnych mogą nie  być zawarte 
wszystkie potrzeby poszczególnych powiatów.  Nadmieniła, że w dniu 7 sierpnia w Iławie 
odbyło się spotkanie samorządów województwa warmińsko – mazurskiego w sprawie 
projektów kluczowych. Podczas spotkania uzgodniono, że liderem projektu będzie powiat 
iławski. Dodała, że w dniu 22 lub 23 sierpnia zostanie podpisane porozumienie partnerskie 
samorządów. 
Pani Starosta poprosiła, żeby wrócić do sprawy zlecenia wykonania strategii na kolejnym 
posiedzeniu Zarządu. 
Ponadto pani Sekretarz poinformowała, że ilość przesyłek pocztowych w ostatnim okresie 
znacznie wzrosła, jest to związane z m.in. z listami wysyłanymi do mieszkańców w sprawie 
budowy kanalizacji oraz z korespondencją związaną ze sprawą przeniesienia szkoły w 
Czachówkach. W związku z powyższym należy ogłosić przetarg na realizację usług 
pocztowych. 

 
 
 

Przewodnicząca Zarządu 
Protokół sporządziła                                                                                 Ewa Dembek 
Ewelina Kubacka 


